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ZÁPIS
ze shromáždení

Spolecenství Za sídlištem 2144/9, Praha 4
konaném dne 11.6. 2009 v místnosti kocárkámy domu Za sídlištem 2144

Prítomni vlastníci jednotek dle prezencní listiny, která tvorí prílohu c. 1 tohoto
zápisu. Podle prezencní listiny prítomní vlastníci disponují celkovým
podílem 8517/10000, tj. 85,170/0. Shromáždení bylo usnášení schopné. Úvodem
shromáždení predseda výboru Josef Švec privítal všechny prítomné a podekoval
jim za úcast. Paní Pelantová byla požádána o vypracování zápisu a paní
Vavrušková o overení. Potom se zacaly projednávat jednotlivé body tak, jak
byly uvedeny na pozvánce.

I. Projednání a schválení úcetní záverk
spolecných cástí domu za rok 2008

Paní Silovská za VKS INVEST seznámila prítomné s úcetní záverkou za rok
2008. S náklady a výnosy byli prítomní vlastníci seznámeni položkove. Rovnež
byli informováni o stavu záloh na opravy, údržbu a správu domu (FÚO) k 31.
12. 2008.

Shromáždení jednomyslne, hlasy všech prítomných, schválilo úcetní záverku
Spolecenství za rok 2008, jejíž fotokopie je prílohou C. 2 tohoto zápisu, a
vyporádání výsledku hospodarení za rok 2008 s tím, že zisk ve výši
50.714,04 Kc bude v úcetním období roku 2009 použit na krytí nákladu
spojených se správou domu.

Dále byli vlastníci seznámeni s výnosem z pronájmu spolecných cástí domu za
rok 2008, který cinil 9.600,- Kc. Zdenka Silovská navrhla, aby byl tento príjem
preveden na zálohy na opravy, údržbu a správu domu (FÚO).

Shromáždení jednomyslne, hlasy všech prítomných, schválilo prevedení výnosu
Z pronájmu spolecných cástí domu za rok 2008 na zálohy na opravy, údržbu a
správu domu (FÚO).

Aktuální stav finanCÍSpolecenství k 31.5.2009 je - termínovaný vklad 900.000
Kc a bežný úcet 1.477.016 Kc (celkem 2.377.016 Kc).

II. Volba nového clena výboru
Predseda výboru informovalo rezignaci paní Anny Podlipné na svoji funkci ve
výboru spolecenství ke dni 30.6.2009. Za nového clena výboru byl navržen pan
Václav Vrkota, který se svým jmenováním do funkce souhlasí. Následne pak
predseda výboru vyzval prítomné vlastníky o vyjádrení svého názoru
v hlasování.



Shromáždení jednomyslne, 100% hlasu všech prítomných podílu, zvolilo pana
Václava Vrkotu za clena výboru spolecenství, a to od 1.7.2009.
III. Prodloužení mandátu stávajících clenu výboru
Podle stanov Spolecenství je nutné obnovit mandát clenu výboru po uplynutí 2
let funkcního období.
Shromáždení vlastníku Spolecenství Za Sídlištem 2144, Praha v hlasování 100%
prítomných podílu vyjádrilo souhlas s prodloužením stávajících mandátu clenu
výboru pro další volební období, a to do 11.6.2011pro:
Josef Švec predseda výboru;
Mgr. Barbora Pelantová místopredsedkyne výboru;
Karel Kolár místopredseda výboru;
Ing. Jan Hubenák clen výboru.

IV. Informace o provoze domu
Pan Švec seznámil prítomné se správou domu za uplynulý rok. Predevším
o zabezpecení domu. V prubehu kvetna došlo k vniknutí cizí osoby do
technického suterénu domu. K odcizení majetku nedošlo, ale byly poškozeny
dvoje dvere. Z duvodu zajištení bezpecnosti se výbor rozhodl pro odpojení
malého výtahu pro sjezd do suterénu a vybavení velkého výtahu uzamykatelným
tlacítkem.
Následovala diskuze, pri níž nekterí z vlastníku požádali výbor, o vypracování
Domovního rádu, pridelání evidencního císla domu a vytvorení abecedního
seznamu nájemníku.

V. Shrnutí realizovaných oprav za období 11/08 - 06/09
Od posledního shromáždení Spolecenství, které se konalo 13.11.2008 byly
provedeny následující opravy:

. Výmena oken ve spolecných prostorech domu

. Úprava spolecné antény. 7 vlastníku bytu, jmenovite p. Krása, p. Rožec,
p. Kolár, p. Tronícek, pí. Uhlíková, pí. Podlipná, pí. Bednárová, mají stále
problémy s príjmem televizního signálu. Po dohode bylo rozhodnuto, že
v techto bytech dojde k výmene televizních zásuvek, címž by mohly být
problémy odstraneny.

. Oprava požární ventilace

. Oprava vnejšího schodište ke hlavnímu vchodu

. Vybudování zázemí pro delníky, ucpání odpadu starého WC

. Odvoz neporádku ze spolecných prostor domu

. Oprava strechy (stále probíhá)

VI. Plánované opravy

Z duvodu stále castejších poruch výtahu se výbor rozhodl pro jejich celkovou
rekonstrukci. Ve spolupráci s p. Štencem a VKS INVEST zadal poptávku a
obdržel5 nabídekod spolecností- MRS Liberec,Otis,KONE,Schindlera



Thyssen. Na základe techto nabídek si vytvoril predstavu o technickém rešení,
cene a provozních podmínkách, se kterou seznámil zúcastnené. Shromáždení
jednomyslne rekonstrukci schválilo a to do maximální výše 3,2 milionu Kc.
Schválilo také ponechání zodpovednosti technického rešení (malý x velký
výtah nebo velký x velký výtah, automatické nebo manuální dvere) na
výboru. Vzhledem k tomu, že spolecenství nemá na rekonstrukci dostatek
penez, bylo rovnež odsouhlaseno financování formou úveru a to 8383
prítomnými hlasy (proti p. Vrkota 134 hlasu). Prítomní ponechali na
zodpovednosti výboru výber ze dvou variant - úver od banky nebo
splátkový kalendár od vybraného zhotovitele. Maximální výše mesícní
splátky nesmí presáhnout 50.000 Kc. Snahou výboru musí být zvolení
technicky, financne a provozne nejvýhodnejší varianty.

VII. Prodei spolecných prostor - nová bytová iednotka
V posledním bodu shromáždení výbor predstavil vlastníkum navržený postup
pri prodeji kocárkámy, akumulátorovny a místnosti pro zasedání výboru za
úcelem vzniku nové bytové jednotky. Navrhovaná "prodejní cena" je 1.200.000
Kc, náklady spojené s prípravou a prevodem nemovitostí budou cinit cca.
443.000 Kc. Predpokládaný príjem vlastníku by tímto byl 750.000 Kc.
Shromáždení jednomyslne schválilo "prodej", nekterým z možných
postupu v souladu se zákonem o vlastnictví k bytum, cásti spolecných
prostor s minimálním ziskem 700.000 Kc. Dále byl výbor poveren získáním
souhlasu od tech vlastníku, kterí se shromáždení nezúcastnili.

Shromáždení bylo ukonceno ve 21 :00.
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